
 
 
 

Aan het college van burgemeester en wethouders 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
Rotterdam, 8 mei 2025 

 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN | WÉÉR VRAGEN OVER BOMENKAP: 31 BOMEN IN 
ZEVENKAMP 

 

Geacht college, 
 
Deze week ontvingen wij een zorgwekkend bericht van een bewoner van Zevenkamp. Er is 
een kapvergunning afgegeven voor 31 bomen en de kap zou al op 6 mei plaatsvinden. Op 
de ochtend dat het zou gebeuren, is dat voorkomen doordat omwonenden hun 
bezwaarschrift lieten zien aan de uitvoerders.1 Dat bezwaar is in allerijl opgesteld, omdat het 
bericht over de kap pas erg laat omwonenden bereikte. 
 
Onze fractie vindt het belangrijk om duidelijkheid te krijgen over de reden voor de kap en de 
gevolgde procedures. Dit zijn niet onze eerste vragen rondom bomenkap: GroenLinks zou 
graag zien dat de houding van de gemeente tegenover bewoners rondom bomenkap 
verandert. We verwachten dat de gemeente op tijd en transparant communiceert en 
bewoners meeneemt in de achterliggende redenen. Daarom stellen wij de volgende vragen 
over Zevenkamp. 
 

1. Hoe komt het dat bewoners pas zo laat zijn geïnformeerd over de kap van bomen in 
hun leefomgeving? 

2. Is er onderzoek gedaan naar de gezondheid van deze populieren? 
a. Zo ja, is er een ziekte of andere reden voor kap vastgesteld bij alle 31 

bomen? 
b. Zo nee, waarom niet? 

3. Zijn volgens de wethouder in deze casus alle geldende beleidsregels, wetten en 
procedures nageleefd? 

a. Zo nee, welke niet? 
b. Zo ja, welke regels zijn er over het informeren van omwonenden? 

4. Waarom wordt de kap uitgevoerd midden in het broedseizoen van de meeste 
vogelsoorten? 

a. Welk onderzoek is gedaan om te garanderen dat er geen nesten verstoord 
worden? 

1 https://www.rijnmond.nl/nieuws/2007254/zaagmachine-staat-al-in-de-straat-maar- 
bewoners-houden-bomenkap-tegen 
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5. Welke compenserende maatregelen worden er genomen voor de kap van deze 31 
populieren? 

a. Zijn deze volgens de wethouder voldoende om het verlies aan natuurwaarde 
te compenseren? 

6. Is er aanleiding om de kap op te schorten, naar verzoek van de bezwaarmakers? 
 

Het valt onze fractie op dat berichten over de kap van bomen vaak veel te laat bij 
omwonenden terechtkomen. Hierdoor zijn zij niet in staat om navraag te doen bij de 
gemeente over de achterliggende reden en om eventueel bezwaar aan te tekenen tegen een 
dergelijk besluit.  
 
Voorbeeld 1: Bij vragen die wij eerder stelden, over bomenkap op het Delftseplein 
[24bb008423] en over bomenkap in het Zuiderpark [25bb001824], werden omwonenden en 
belanghebbenden ook op deze manier door een kapbesluit overvallen.  
 
Voorbeeld 2: Recenter was er onduidelijkheid over een bomenkap in Rotterdam-Noord, 
waarvoor een omgevingsvergunning is verleend voor het kappen van 24 bomen en het 
kandelaberen van 2 bomen. In de berichtgeving hierover stond vermeld dat de 
werkzaamheden zouden plaatsvinden nabij Statenweg 147A, de locatie van een monument 
ter herdenking van de Tweede Wereldoorlog. Bovendien was gepland dat de kap zou 
plaatsvinden op 14 mei, de dag van de herdenking van het bombardement op Rotterdam. 
Na verdere navraag bleek dat het niet ging om de bomen bij het monument - maar om 
welke bomen dan wél, is nog steeds onduidelijk. Wel wordt inmiddels gekeken of de 
werkzaamheden in elk geval niet op 14 mei plaatsvinden. 
 

7. Wat is de reden dat bij bomenkap steeds zo weinig tijd zit tussen het informeren van 
omwonenden en de start van kapwerkzaamheden? 

8. Wat is de reden dat er bij bomenkap steeds zo weinig informatie wordt verstrekt 
over de reden van de kap en om welke bomen het precies gaat?  

9. Is de wethouder met GroenLinks van mening dat het wenselijk is om te streven naar 
minimaal vier weken tussen het moment van informeren en de start van 
werkzaamheden? 

a. Zo ja, zou een dergelijk voorstel meegenomen kunnen worden in de 
uitwerking van een Rotterdamse Groennorm naar aanleiding van de motie  

b. Zo nee, waarom niet? 
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Als (zieke) bomen tot gevaar kunnen leiden, is dat natuurlijk reden om in te grijpen. Maar 
kap is niet de enige oplossing. Onze fractie is benieuwd naar de afwegingen die de 
gemeente hierin maakt. 

10. In welke situaties wordt het behandelen van zieke bomen gekozen in plaats van het 
kappen van bomen? 

11. Wordt in bovenstaande afweging de natuurwaarde van de boom meegenomen? 
a. Zo nee, waarom niet? 

 
Wij zien de antwoorden op deze vragen met veel belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
Mina Morkoç 
GroenLinks 
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